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Referat af Skolebestyrelsesmøde den 11. December kl. 17.00 - 19.00. Efterfølgende spisning frem til ca. 20.00 

Deltagere: Lise-Lotte, Rikke, Camilla, Leila, Mette, BEnte, Anders, Teddy, Lotte,  

Elevråd: Mia og Marcus  

Ledelse: Jane, Jacob, Jørgen, Trine og Christian   

Afbud: Martin,  

Emne Ansvarlig Tid Mål Konklusion og evt. handling 

Orientering om suppleant for 

ØB 

Christian 17.00 

17.05 

Orientering Velkomst til Rikke 

Branding af vores skolevæsen Peter 17.05 

17.45 

 

Drøftelse. Hvordan kan vi gøre politikerne 

opmærksomme på de mange spareøvelser bremser 

borgeres tilflytning til kommunen? Dette kan være 

punkt til Fælles Rådgivende Organ 

Peter undersøger andre sammenlignelige 

kommuner. 

Hvad ligger der af data i den sidste 

branding/kampagne? 

Hvordan kan SB mobilisere en bredere 

forældreflok i forhold til besparelser på 

skoleområdet`? Her kan klasseforældrerådene 

spille en større rolle end nu.  

Kvalitetsløft af folkeskolen 

Aftale om folkeskolens 

kvalitetsprogram | Børne– 

og Undervisningsministeriet 

Christian 17.45 

18.00 

 

Orientering og nedslag til SB om nogle af elementer i 

kvalitetsløftet:  

• Projektopgaven  

• Juniormesterlære (orientering om beslutning fra 

BSU den 3. december) 

• Karakterer fra 6. klasse? 

 

Projektopgaven bibeholdes 

Der er ikke et ønske om karakterer fra 6. 

klasse. Nuværende fra 8. klasse bibeholdes. 

SB tænker, det er positivt med en samling af 

juniormesterlære på to matrikler i henholdsvis 

Øst og Vest. Det vurderes, det vil være den 

bedste løsning for eleverne fagligt og socialt. 

https://www.uvm.dk/folkeskolen/folkeskolens-maal-love-og-regler/politiske-aftaler/folkeskolens-kvalitetsprogram
https://www.uvm.dk/folkeskolen/folkeskolens-maal-love-og-regler/politiske-aftaler/folkeskolens-kvalitetsprogram
https://www.uvm.dk/folkeskolen/folkeskolens-maal-love-og-regler/politiske-aftaler/folkeskolens-kvalitetsprogram
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Både for eleverne i juniormesterlære og for de 

øvrige.  

Madordninger på skolerne Alle 18.00 

18.15 

Opsamling fra sidste møde. Hvad er status? 

Hvad sker der med finanslov 2025? 

Astrid fra LB Hedegårdsskolen undersøger 

med kantinen på Rådhuset om dette kunne 

være en mulighed.  

Peter har undersøgt hos Cafe Kox og der 

kommer et udspil inden jul.  

Lovteksten/aftaleteksten på området er ikke 

skrevet. 

SB anbefaler vi som skole søger at blive en del 

af puljen, hvis det bliver en mulighed.  

Trafik Peter 18.15 

18.30 

Hvad er status i forhold til Søndergades Skole? Er der 

noget SB skal gøre i den forbindelse? 

Peter laver et udkast til et brev, der 

fremsendes til det politiske niveau for at gøre 

opmærksom på problemstillingen og 

økonomien til projektet.  

Valg til Ungdomsskolens 

bestyrelse 

Bente 18.30 

18.35 

Ungdomsskolen ønsker en repræsentant fra 

Skolebestyrelsen i deres bestyrelse. Bente har 

tidligere har posten. 

Bente kontakter Peter V. for at høre nærmere 

om indflydelse og formålet for SB at være 

repræsenteret. 

Tilbagemelding fra 

distriktselevrådet 

Christian  18.35 

18.55 

Orientering til SB om elevrådets arbejde HE: Mellemtrinnet arbejder med 

aktivitetsdage. De ældste elever undersøger 

muligheden for at søge aktiviteter. Ligeledes 

arbejdes der mod aktivitetsdage 

SØ: Der arbejdes med en navnekonkurrence 

for den nye skole. Her arbejdes også med 

aktivitetsdage. Der er arbejde omkring 

skolefesten.  
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TH: Der arbejdes for at hente midler hjem til 

forskønnelse af skolegården.  

Personalenyt – uden 

elevdeltagelse 

Christian 18.55 Orientering 

Spørgsmål om SFO og lukkedage 

Der er lukkedage i SFO Grundlovsdag og 

dagen efter Kristi Himmelfart i alle afdelinger 

(almen og special) 

Spisning Alle 19.00 

20.00 

  

 


